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Uprzejmie prosze o udzielenie odpowiedzi no proSbg Pana

'zm. ul .Dziewirtsko ktdry w romoch wtorkowych przyjqi

interesant6w ponownie prosil bym ustolil czy dokonony zostal podziol

geodezyjny na tzw. ,,molym poludniu" obeimujqcy dziolkg nr 22/19 KM 75

poniewot zamierza wykupiC grunt pod garoiem i zoinwestowo| w stdn

techniczny goraiu itp.

Jok ustalilem z korespondencji prowodzonej w tym temdcie od 2016 roku ie,

zostolo opracowono koncepcjo podziolu i zagospodorowonio tegoi terenu i
obecnie zgodnie z Pono Prezydento deklorocjq zlo2ona w pismoch

GMK.N.0003.7.2077 z dnia 8.06.2017r iGMK.N.0003.8.2077 z dnia

15.09.2017r. na przelomie roku 2017/2018 zokotlczony miol byt podziol

geodezyjny na tzw. ,,molym poludniu".

Dlatego, te2 uprzejmie proszq Pano Prezydento o udzieleni odpowiedzi w

powy2szej sprowie.
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